

SIMON FRASER UNIVERSITY

DESCRIPTION OF FRENCH EDUCATION COURSES

SUMMER SESSION 1982

Education 480-4 Designs for Learning - French as a Second Language (K-7)
Modèles d'apprentissage - Français, langue seconde (M à 7e)

Students will explore various approaches to teaching of French as a second language. They will also develop teaching strategies and materials at various levels using commercial programs commonly used in B.C. as resources documents.

Les étudiants prendront connaissance de différentes méthodologies du français, langue seconde. Ils auront aussi l'occasion d'approfondir des techniques d'enseignement et de préparer du matériel pour différents niveaux en consultant les programmes commerciaux fréquemment utilisés en C.B.

DATES: July 5th - August 13th Monday and Wednesday 8:30 - 12:20

Education 487-4 Designs for Learning - French Immersion and Programme-Cadre (K-3)
Modèles d'apprentissage - Immersion française et Programme-Cadre (M à 3e)

Emphasis on four skills (listening, speaking, reading & writing) particularly on speaking and reading. Development of activity centres. Exploration and adaptation of various commercial programs in different subjects: Language Arts, Maths, etc.

Accent sur les quatre savoirs, particulièrement l'expression orale et la lecture. Préparation de centres d'activités. Examen et adaptation de divers programmes commerciaux dans différentes matières: le français, les mathématiques, etc.

DATES: July 5th - August 13th Wednesday 1:00 - 4:50 p.m.

REGISTRATION DEADLINES: New students June 1st, 1982
Continuing students June 15th, 1982

FURTHER INFORMATION: Please contact: Undergraduate Programs
Faculty of Education
Simon Fraser University
Burnaby, B.C. V5A 1S6
Phone: 291-3643/291-3614